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Abstract (en)
[origin: CA3216486A1] The invention relates to a wrapping material (1) for packaged goods, comprising a wrapping film or a wrapping paper (2)
and a material strip (22) present on the outer side (12) of the wrapping film or of the wrapping paper (2) with a first end (24) and an opposite second
end (26), which extends starting with the first end (24) from the first edge (14) or spaced apart from the first edge (14) up to the second edge (16)
or in the direction of the second edge (16), wherein the wrapping film or the wrapping paper (2) has a folding or crease line (28) extend-ing from
the first side edge (18) or spaced apart from the first side edge (18) up to the opposite side edge or in the direction of the second side edge (20,
which is spaced closer to the first edge (14) than to the second edge (16). Furthermore, the invention relates to a stack (100) comprising a plurality
of wrapping materials (1) according to the invention. Finally, the in-vention relates to the use of the wrapping material (1) according to the invention
for the pack-aging of foodstuffs.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Einschlagmaterial (1) für Packgut, umfassend eine Einschlagfolie oder ein Einschlagpapier (2) und einen an der
Außenseite (12) der Einschlagfolie oder des Einschlagpapiers (2) vorliegenden Materialstreifen (22) mit einem ersten Ende (24) und einem
gegenüberliegenden zweiten Ende (26), der sich beginnend mit dem ersten Ende (24) von dem ersten Rand (14) oder beabstandet von dem ersten
Rand (14) bis zum zweiten Rand (16) oder in Richtung des zweiten Rands (16) erstreckt, wobei die Einschlagfolie oder das Einschlagpapier (2)
eine sich vom ersten Seitenrand (18) oder beabstandet vom ersten Seitenrand (18) bis zum gegenüberliegenden oder in Richtung des zweiten
Seitenrands (20) erstreckende Falt- oder Falzlinie (28) aufweist, die näher beabstandet zum ersten Rand (14) als zum zweiten Rand (16) ist. Ferner
betrifft die Erfindung einen Stapel (100), umfassend eine Vielzahl an erfindungsgemäßen Einschlagmaterialien (1). Schließlich betrifft die Erfindung
die Verwendung des erfindungsgemäßen Einschlagmaterials (1) für die Verpackung von Lebensmitteln.
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